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ПИТАНЕ

от Емил Николов -  общински съветник от групата „Заедно за Свищов" 

към кмета на община Свищов д-р Генчо Генчев, съгласно Чл. 74. (5) от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет -  Свищов, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация

1. Какво планирате да правите със старото сметище на Свищов? Една добра идея, която 

е реализирала община Стара Загора е върху него да се направи фотоволтаичен парк. 

Мислите ли, че това би било удачна и приложима идея и за рекултивираното сметище на 

Свищов?

2. Осветителните тела по улица „Димитър Анев", които са сменени относително скоро 

са корозирали, част от тях с отворени капаци (което представлява опасност) и не са 

стабилни. В рамките на гаранционният си срок ли са те? Ще потърсите ли отговорност от 

изпълнителя?

3. От осветителните тела в парк Свобода, които са съвсем скоро поставени, излизат 

кабели с „Wago" клеми. Защо това е така? Представлява ли това опасност за хората? Не се 

ли губи естетиката по този начин?



4. Подробният устройствен план на терена на „Дунавски индустриално-технологичен" 

парк показва, че терените са в "район със специфична инженерно-геоложка характеристика". 

Това какви затруднения може да създаде при реализирането на проекта и как възнамерявате 

да ги преодолеете?

5. Съвсем скоро ще се прояви един от най-големите проблеми пред хората и пред част от 

бизнеса в Свищов и населените места, а именно комарите. В Програмата Ви за управление на 

Община Свищов за мандат 2023-2027 сред приоритетните дейности сте поставили мярка N9 10, 

а именно „Ефективна борба с комарите". В тази връзка искам да Ви попитам какви мероприятия 

планирате за борба с комарите. Мислите ли да действате превантивно или ще се разчита на 

действия при необходимост. Какъв бюджет за борба с комарите има Община Свищов? Не е ли 

добре да бъде стартирана обществената поръчка за третиране още сега, за да се избегне 

забавяне, например поради обжалване на решението?
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